
 
 

 

Επίσπευση της διαδικασίας εγκρίσεων του Συμβουλίου 
Αρχιτεκτονικής για τα βιομηχανικά κτίρια 

 

Την άμεση καθιέρωση έκτακτων συνεδριάσεων της Επιτροπής του Συμβουλίου 
Αρχιτεκτονικής, με σκοπό τη γρήγορη αποσυμφόρηση των αιτήσεων που εκκρεμούν 
και ενδεχομένως την, κατά προτεραιότητα, εξυπηρέτηση των οικοδομικών αδειών των 
βιομηχανικών κτιρίων, ζήτησε με επιστολή της, η Διοίκηση του ΣΒΒΕ, προς τον κ. Ν. 
Φραγκισκάκη, Γενικό Γραμματέα της Αποκεντρωμένης Διοίκησης Μακεδονίας – 
Θράκης, την Παρασκευή 6 Μαΐου 2016.  

Στην επιστολή αναφέρεται ότι το πρόβλημα δημιουργήθηκε από τα τέλη του 
Φεβρουαρίου 2016, όταν το Τεχνικό Επιμελητήριο Ελλάδος (Τ.Ε.Ε.) απέσυρε την 
εκπροσώπησή του από το Συμβούλιο, ως αντίδραση στο προτεινόμενο ασφαλιστικό 
νομοσχέδιο. Για το λόγο αυτό δεν έγιναν αρκετές συνεδριάσεις του Συμβουλίου 
Αρχιτεκτονικής το προηγούμενο διάστημα, με αποτέλεσμα να έχουν συσσωρευτεί 
τουλάχιστον 134 φάκελοι για εξέταση. 

 


